
REPUBLIKA HRVATSKA      
VIJEĆE ZA ELEKTRONIČKE MEDIJE 
 
        Zagreb, 26. veljače 2013. 
 
 

Z A P I S N I K 
 

s 11-13 sjednice Vijeća za elektroničke medije, održane dana 21. veljače 2013.  
 

Započeto u 10.00 
 
 
PRISUTNI: Zdenko Ljevak, Ernest Strika, Damir Hajduk, Vesna Roller, Marija Udiljak i Duško 

Zimonja 
 
NEDOSTAJE: Ljubomir Stefanović 
 
OSTALI 
PRISUTNI: Nives Zvonarić i Matija Zeko 
 
Sjednicu je otvorio predsjednik Vijeća Zdenko Ljevak i konstatirao da postoji kvorum za 
donošenje pravovaljanih odluka te predložio sljedeći: 
 
 
D N E V N I   R E D: 

1. Ovjera zapisnika 10-13 sjednice Vijeća 
2. Izvršenje zaključaka 10-13 sjednice Vijeća 
3. Prijedlog odluke – VOX d.o.o. 
4. Radio Salona d.o.o. – obavijest o odricanju od koncesije 
5. Prijedlog odluke o povratu sredstava Fonda 
6. Prijedlog odluke o otpisu neisplaćenih sredstava Fonda 
7. Prijedlog odluke o pokretanju postupka javne nabave za usluge održavanja informatičke 

opreme 
8. Razno 

 
Predloženi dnevni red jednoglasno je prihvaćen  

 
Ad. 1. 
Ovjeren je zapisnik 10-13 sjednice Vijeća. 
 
Ad. 2. 
Vijeće je obaviješteno kako su svi zaključci 10-13 sjednice Vijeća izvršeni. 
 
Ad. 3. 
Članovima Vijeća predstavljeni su prijedlozi odluka u predmetu zbog neispunjavanja minimalnih 
kadrovskih uvjeta nakladnika televizije VOX d.o.o. 
Odlučeno je: 
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Izriče se opomena nakladniku televizije VOX d.o.o. iz Zadra zbog toga što ne ispunjava uvjete 
za obavljanje djelatnosti pružanja medijske usluge televizije iz čl. 22. st. 2. ZEM-a koji se 
odnosi na kadrovske uvjete. Nalaže se nakladniku da u roku sedam dana ispuni navedene 
uvjete te o tome dostavi dokaze. 
 
Ujedno će se nakladniku uputiti popratni dopis s upozorenjem na posljedice izrečene opomene 
kao i pozvati ga da dostavi ugovore kojima dokazuje ispunjavanje minimalnih tehničkih uvjeta za 
obavljanje djelatnosti. 
 
Trgovačkom društvu Odašiljači i veze d.o.o. uputit će se dopis sa zamolbom da se očituju s kojim 
subjektom imaju sklopljen ugovor o odašiljanju digitalnog signala za područje D6 i D7. 
 
Ad. 4. 
Vijeće je primilo na znanje dopis nakladnika radija RADIO SALONA d.o.o. kojim obavještava kako 
se odriče koncesije za šire područje grada Solina (G-SO). 
Nakladniku će se uputiti dopis kojim ga se poziva na podmirenje dospjelih, a neplaćenih obaveza 
s osnova koncesijske naknade i s osnova obveze uplate 0,5% za rad Agencije. 
 
Ad. 5. 
Članovima Vijeća predstavljen je prijedlog odluke o povratu sredstava Fonda za nakladnike koji 
nisu u roku dostavili pravdanje sredstava Fonda. 
Zaključeno je kako će se prijedlog vratiti na doradu stručnoj službi koja će obrazloženje odluke 
učiniti razumljivijim. 
 
Ad. 6. 
Članovima Vijeća predstavljen je prijedlog odluke o otpisu neisplaćenih sredstava Fonda. 
Zaključeno je kako će se prijedlog vratiti na doradu stručnoj službi koja će proširiti obrazloženje 
odluke. 
 
Ad. 7. 
Član Vijeća Duško Zimonja postavio je nekoliko upita vezanih uz pokretanje postupka javne 
nabave za održavanje informatičke opreme. 
Detalji navedenog prijedloga dodatno će se raspraviti sa stručnom službom. 
 
 
Ad. 8. 
Raspravljano je o tijeku postupka izrade novog Pravilnika o visini naknada. 
 
 

Dovršeno u 11.15 
 
 
 
Zapisnik sastavio        Predsjednik Vijeća 
 
Matija Zeko        Zdenko Ljevak  


